美聖堂主日崇拜 Mason Sunday Service

3/15/2020

敬拜詩歌 黄曉晴 Worship Hymns Gene Huang

信息 兩種智慧 吳繼揚牧師 Message Two Kinds of Wisdom Pastor David Wu 雅各書 James 3:13-18

特別分享 J&L 影音組 Special Sharing A/V

歡迎與報告 李錦輝 Welcome & Anno. Jing-Huei Lee

祝禱 吳繼揚牧師 Benediction Pastor David Wu

金句:因為尋得我的就尋得生命,也必蒙耶和華的恩惠。(箴言8:35)

Key Verse: For those who find me find life and receive favor from the Lord. (Proverbs 8:35)

司琴:郭師瑜 鼓手: James Chams

敬拜團: 顧正朝, 盧榮典, 胡曉杰, 劉燕平

招待: 李文慶, 張樹林, 雷清新, 鞠君

影音: 湯覺民, 鄭玻

翻譯: 林淑美

報告事項

一月奉獻	\$45,435.13
一月支出	\$52,012.74
一月結算	(\$6,577.61)
本年盈虧	(\$6,577.61)

- 1. 2020 辛城教會主題:基督是磐石。
- 主日守望禱告:每週日早上八點 半到九點,在美聖堂十三號課室, 有守望禱告。歡迎弟兄姊妹來參 加。
- 3. 牧長會通知: 3/16 日開始,所有教堂活動都暫停,惟主日崇拜照常舉行。3/22 主日崇拜教堂現場與線上同時進行,守望禱告會、主日學(成人、青少年、兒童)都暫停,或教師以線上教學。詳細報告請看今日來頁。
- 4. <u>校園福音營</u>: 因 UC 和邁大改為網上教學, 所以今年福音營取消。
- 5. <u>牧長會</u>: 今天主日下午 3-5 點在 美聖堂舉行擴大牧長會。請為會議 代禱。
- 6. <u>50 週年感恩福音特刊邀稿</u>: 今天 截止, 請與顧正朝弟兄聯絡(513-8245885 或 zchao_gu@hotmail.com)。
- 7. <u>50 週年感恩福音特刊同工小組</u>: 特此徵集對聯,內容與教會相關 即可,14字上下聯,截止為三月 底,請與顧正朝弟兄聯絡。
- 8. <u>俄亥俄州第九屆恩愛夫妻營</u>:於 5/23-25 國殤假長週末舉行。報名 表已放在大堂入口處桌上,亦可上網報名 https://tinyurl.com/9thOhioMER。 4/5 日報名截止。詳情請洽王海龍弟兄。

Announcements

January Offering	\$45,435.13
January Expenses	\$52,012.74
January Balance	(\$6,577.61)
Year-to-Date Balance	(\$6,577.61)

- 1. **2020 CCC Theme:** Jesus Christ is Our Rock.
- 2. **Sunday Prayer:** We have prayers at 8:30AM-9AM on Sundays at Mason Church Room #13. Welcome B/S to attend.
- 3. **E/M Notice:** Starting 3/16, all church programs are canceled, only Sunday Service still on. We have both in-person and online Sunday Service on 3/22; Sunday Prayer Meeting and Sunday School (adults, youth, and children) are all canceled or moved to online. Please see today's insert for details.
- 4. **Campus Gospel Camp:** Due to the change to online teaching and learning at UC and Miami U, the camp this year is canceled.
- 5. **Extended E/M Meeting:** Today 3PM-5PM at Mason. Please pray for the mtg.
- Testimony Invitation for 50th
 Anniversary Special Memorial Edition:
 Deadline is today. Please contact Bro.
 Zhengchao Gu (513-8245885 or zchao_gu@hotmail.com).
- 50th Anniversary Special Memorial Edition Coworker Group: Invites submission of a pair of couplets with 14 words related to Church. Please contact Bro. Zhengchao Gu.
- 8. **9**th **Ohio MER I:** On 5/23-25 the Memorial long weekend. The registration forms are placed on the desk near the church entrance. You can also register online at https://tinyurl.com/9thOhioMER. The registration deadline is 4/5. Please see Bro. Hailong Wang for details.